

# 客戶重要通知

## Important Notice to Customers



### 英國退出歐盟公投

因英國已於 2016 年 6 月 23 日舉行公投並決定退出歐盟，金融市場如外匯及股票市場等將會於一段時間內持續波動及買賣差價亦有可能因此異常擴大。未來一段時間英國會與歐盟商討脫歐具體安排，金融市場存在頗大不確定性，客戶敬請留意小心管理有關投資風險。在極端波動的市況下，本行將盡力提供投資服務，但不能夠保證可以恒常方式處理、接受、執行掛單及報價。

如有查詢，請聯絡本行分行職員或致電客戶服務熱線 277 95533。

---

### United Kingdom's Referendum on European Union Membership

Since the United Kingdom's referendum on European Union membership was conducted on June 23, 2016 and UK opted to leave the European Union, the financial market including foreign exchange and stock market is expected to be volatile for a period of time while bid-offer spreads for quotation could be unusually wide. UK and EU will have the negotiation of the exit procedure in the near future, and there is great uncertainty in the financial market. Customers are reminded to manage their investment risk carefully. Under abnormal market conditions, CCB (Asia) will provide investment services to customers on a best-effort basis and could not ensure provision of services such as quotation, order taking or order execution in normal market manner.

For enquiry, please contact our branch staff or call Customer Service Hotline at 277 95533.